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The Education Committee is pleased to announce that work is well underway on the
next round of elective courses. We are working hard with a diverse and international
contingent of new course creators on some exciting new topics including; virtual
organizing, decluttering strategies, organizing for families, and more!

Trained Professional Organizer (TPO) Exam

We would also like to extend a hearty congratulations to all of the organizers that
earned their TPO in October. What a huge accomplishment!

Johanne Marier
Jennifer D'Egidio

Danielle Benda
Xiao Hu

Ashley Queen
Elizabeth Valiaho

Caroline Bujold
Elizabeth Toward
Teresa Powell
Sandra Wind
Celya Maloum
Ashley Sirianni

Allison Weigensberg
Director of Education

NATIONAL CONFERENCE COMMITTEE (NCC) NEWS

mailto:dir-education@organizersincanada.com
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Thank You!

Thanks to everyone that attended the Virtual Summit. We hope you learned many
new things and that you’ve come away from it feeling that There’s No Stopping Us
Now!

The response to our keynote speaker, Sarah McVanel has been positive - she was
inspiring and motivating, as were all our presenters! The virtual escape room event –
Alice Escapes Wonderland – was challenging and fun.

A special shout out to our sponsors and exhibitors at the 3D Virtual Expo – you were
instrumental in rounding out a great event. Early feedback confirms attendees really
valued the addition of the Virtual Expo as they visited our exhibitors to learn about
their products and services.

Congratulations to all those who won prizes with the Gamification events throughout
the day. And a hearty congratulations to Dennise Conforti for winning a
complimentary ticket to the 2024 conference being held in Toronto.

All registered attendees have complimentary access to session recordings which are
now available. You should have received an email with instructions and your link to
the recordings recently, so be sure to view any that you missed.

The NCC will soon begin planning the 2024 conference. Your feedback, insights and
suggestions will be considered for next year’s conference. Thank you to those that
have completed the feedback survey.

MEMBERSHIP NEWS

Congratulations to the following members who recently earned their Gold Leaf status

Judy Anne Rickey – Clutter Relief Services – Hannon, ON
Bev Chandler – C&C Organizing – Regina, SK
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COMMITTEE NEWS

AWARDS COMMITTEE NEWS

In case you missed the Awards Ceremony at the POC Virtual Summit, we are excited
to share the 2023 Award Recipients with you here!

Our 2023 Harold Taylor Award Recipients are:

Elizabeth Alescio

Stéphanie Galipeau
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Our 2023 Ambassador Award Recipients are:

Bev Chandler
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Stacy Walker
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Congratulations to each of our incredibly deserving Award Recipients!

And thank you, once again, to everyone who took the time to nominate a peer for the
2023 POC Awards!

The 2023 POC Award Committee
Christa Jones (Chair), Marie Potter, Alison Lush, Kaytlyn Beakhouse, Judy Rickey,
Nathalie Bureau (Board Liaison)

NOMINATING COMMITTEE NEWS
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We are excited to share some big changes here at the Nominating Committee!

Lisa Macdonald is stepping down as the Nominating Committee chair and I, Caitlin
Smith have taken over the role. Noreen Music is also changing positions within the
board so we will also have a new Director of Volunteers this month!

I just want to send a great big thank you to Lisa and Noreen for all the hard work they
have put into this committee. We wouldn’t be where we are today without these two
incredible women!

I would also like to introduce to you our new Director of Volunteers, Julie Witherell.

Her company is Julie’s Organizing Services. She is a Trained Professional Organizer
and ICD ADHD and Hoarding Specialist with a diploma in Business Administration
and Marketing. She is located in Lantz, Nova Scotia. Julie is passionate about
supporting POC organizers.

Volunteer Positions to Fill

Nominating Committee: If you want to volunteer with POC but don’t have a lot of
available time then this committee is for you! We are looking for a few more members
to join the Nominating Committee which is a perfect low commitment role.

Conference Committee: Join this committee to help get started planning next year’s
summit! We had an incredible summit this past month and it is brought to you by all
the wonderful POC volunteers. Thank you Georgina Forest for all your hard work on
this!! So consider joining this committee so that we can continue to make Summit an
incredible opportunity for our members!!

If you are interested in either of these committees or becoming a short-term volunteer
then don’t hesitate to reach out to me at nominatingchair@organizersincanada.ca.

mailto:nominatingchair@organizersincanada.ca
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NEWS FROM THE POC 25TH ANNIVERSARY COMMITTEE
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Celebrating 25 Years of Impact!

We're thrilled to introduce the special edition POC 25th-anniversary logo, a symbol of
a quarter-century of industry excellence and positive influence.

Stay tuned for when we incorporate logo versions into one of our 25th-anniversary
projects: a comprehensive Members Media Kit. Get ready for enhanced resources
and tools designed to empower you to grow your business.

Members, please consider incorporating the logo into:

Website: Illuminate your online presence with the anniversary logo.

Social Media: Infuse your profiles with the celebratory spirit, proudly showcasing the
logo across platforms.

Email Signatures: Make your professional communications stand out.

Printed Materials: Elevate your business cards, brochures, and promotional
materials.

Presentations: Add the logo to your slide decks.

Let's collectively celebrate and raise public and media attention to the lasting impact
of the organizing profession!

MARKETING AND COMMUNICATIONS NEWS

Did you know that if you tag the POC accounts on Facebook and Instagram, we will
share your content in our stories?

We want to showcase what our members are up to, and provide value to our
followers!

See these images for instructions, if you are uncertain about how to tag.

If you have any questions, please send me an email at dir-
marketing@organizersincanada.com.

mailto:dir-marketing@organizersincanada.com
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Adeilah Dahlke
Director of Marketing and Communications

Professional Organizers in Canada's Social Media Pages

mailto:dir-marketing@organizersincanada.com
https://www.facebook.com/pages/Professional-Organizers-in-Canada/132020106822948
https://twitter.com/POCCanada
https://www.pinterest.ca/professionalorganizersincanada/
https://www.instagram.com/professionalorganizersincanada/
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Missed an issue of POC Talk or want to see a previous issue?

Did you know you can find back issues of POC Talk from April 2016 onwards? Past
issues of POC Talk are available on the website in the Members Only area, on the
POC Talk page (login required).

https://www.napo.net/
https://www.challengingdisorganization.org/
https://www.nasmm.org/
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Professional Organizers in Canada is a proud affiliate of
NAPO, ICD, NASMM, APDO, and FFPO

Professional Organizers in Canada recognizes and thanks all our Associate
Members for their ongoing support and partnership.

https://www.apdo.co.uk/
https://request.1800gotjunk.com/ca_en/onlinebooking?e3trty6yh7=POC10
http://www.transitionsquad.com/
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https://www.maxsold.co/partners
http://www.justjunk.com/
https://atlasjunkremoval.ca/
http://www.traumacareclean.com/
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https://storagewarrior.ca/
http://www.legrotte.ca/
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https://www.zensurance.com/professionalorganizerscanada?utm_source=professionalorganizerscanada
https://www.vaultrastorage.ca/
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http://www.closetenvy.ca/
https://majormove.com/
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Bulletin des OPC - Novembre 2023

Dans cette édition

Nouvelles de l'éducation
Nouvelles du Comité du Congrès national (CCN)
Nouvelles des membres
Nouvelles des comité
Nouvelles du marketing et de la communication

http://www.shelfgenie.com/british-columbia
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NOUVELLES DE L'ÉDUCATION

Le comité de la formation a le plaisir d'annoncer que le travail sur la prochaine série
de cours facultatifs est bien avancé. Nous travaillons d'arrache-pied avec un groupe
diversifié et international de nouvelles créatrices de cours sur des sujets
passionnants, notamment l'organisation virtuelle, les stratégies de désencombrement,
l'organisation familiale, et plusieurs autres !

Examen d'organisateur professionnel formé (TPO)

Nous tenons également à féliciter chaleureusement toutes les organisatrices qui ont
obtenu leur certificat FOP en octobre. C'est un véritable exploit !

Johanne Marier
Jennifer D'Egidio

Danielle Benda
Xiao Hu

Ashley Queen
Elizabeth Valiaho

Caroline Bujold
Elizabeth Toward
Teresa Powell
Sandra Wind
Celya Maloum
Ashley Sirianni

Allison Weigensberg
Directrice de la formation

NOUVELLES DU COMITÉ DU CONGRÈS NATIONAL (CCN)

mailto:dir-education@organizersincanada.com
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Merci!

Merci à tous ceux qui ont assisté au Sommet virtuel. Nous espérons que vous avez
appris beaucoup de nouvelles choses et que vous en êtes repartis avec le sentiment
que Ren Ne Peut Nous Arrêter Maintenant !

La réponse à notre conférencière principale, Sarah McVanel, a été positive : elle était
inspirante et motivante, comme l'étaient tous nos présentateurs ! L’événement
d’évasion virtuelle – Alice Escapes Wonderland – était stimulant et amusant.

Un merci spécial à nos sponsors et exposants à la 3D Virtual Expo – vous avez joué
un rôle déterminant dans la réalisation de ce grand événement. Les premiers
commentaires confirment que les participants ont vraiment apprécié l'ajout de
l'exposition virtuelle lorsqu'ils ont rendu visite à nos exposants pour en savoir plus sur
leurs produits et services.

Félicitations à tous ceux qui ont remporté des prix grâce aux événements
Gamification tout au long de la journée. Et nos sincères félicitations à Dennise
Conforti pour avoir remporté un billet gratuit pour la conférence 2024 qui se tiendra à
Toronto.

Tous les participants inscrits ont un accès gratuit aux enregistrements des sessions
qui sont maintenant disponibles. Vous devriez avoir reçu récemment un e-mail
contenant des instructions et votre lien vers les enregistrements, alors assurez-vous
de visionner ceux que vous avez manqués.

La CCN commencera bientôt à planifier la conférence de 2024. Vos commentaires,
idées et suggestions seront pris en compte pour la conférence de l’année prochaine.
Merci à ceux qui ont répondu à l'enquête de rétroaction.
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NOUVELLES DES MEMBRES

Félicitations aux membres suivants qui ont récemment obtenu le statut de
feuille d'or!

Judy Anne Rickey – Clutter Relief Services – Hannon, ONBev Chandler – C&C
Organizing – Regina, SK

NOUVELLES DES COMITÉS

ACTUALITÉS DU COMITÉ DES PRIX

Au cas où vous auriez manqué la cérémonie de remise des prix lors du Sommet
virtuel des OPC, nous sommes ravis de vous présenter les lauréats du prix 2023!

Nos lauréats du prix Harold Taylor 2023 sont :

Elizabeth Alescio
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Stéphanie Galipeau
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Nos lauréats du prix Ambassadeur 2023 sont :

Bev Chandler
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Stacy Walker
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Félicitations à chacun de nos lauréats incroyablement méritants!

Et merci, encore une fois, à tous ceux qui ont pris le temps de proposer la
candidature d'un de leurs pairs pour les prix des OPC 2023!

Le comité des prix des OPC 2023
Christa Jones (présidente), Marie Potter, Alison Lush, Kaytlyn Beakhouse, Judy
Rickey, Nathalie Bureau (liaison avec le conseil d'administration).

NOUVELLES DU COMITÉ DE NOMINATION
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Nous sommes ravis de vous faire part de quelques changements importants au sein
de la commission des candidatures ! Lisa Macdonald quitte la présidence du Comité
des nominations et c'est moi, Caitlin Smith, qui prend le relais. Noreen Music change
également de poste au sein du conseil d'administration et nous aurons donc un
nouveau directeur des bénévoles ce mois-ci !

Je tiens à remercier Lisa et Noreen pour tout le travail qu'elles ont accompli au sein
de cette commission. Nous n'en serions pas là aujourd'hui sans ces deux femmes
incroyables !

J'aimerais également vous présenter notre nouvelle directrice des bénévoles, Julie
Witherell.

Son entreprise est Julie's Organizing Services. Elle a reçu une formation
d'organisatrice professionnelle et de spécialiste du TDAH et de l'accumulation de
déchets (ICD) et possède un diplôme en administration des affaires et en marketing.
Elle est située à Lantz, en Nouvelle-Écosse. Julie est passionnée par le soutien aux
organisateurs de POC.

Postes bénévoles à pourvoir

Comité de nomination : Si vous voulez faire du bénévolat pour les OPC mais que
vous n'avez pas beaucoup de temps disponible, ce comité est pour vous ! Nous
sommes à la recherche de quelques membres supplémentaires pour se joindre au
Comité des candidatures qui est un rôle parfait à faible engagement.

Commission de la conférence : Rejoignez ce comité pour commencer à planifier le
sommet de l'année prochaine ! Nous avons eu un sommet incroyable le mois dernier,
grâce à tous les merveilleux bénévoles des OPC. Merci à Georgina Forest pour son
travail acharné ! Pensez donc à rejoindre ce comité afin que nous puissions continuer
à faire du Sommet une opportunité incroyable pour nos membres !

Si vous êtes intéressé par l'un ou l'autre de ces comités ou si vous souhaitez devenir
bénévole à court terme, n'hésitez pas à me contacter à l'adresse suivante :
nominatingchair@organizersincanada.ca.

NOUVELLES DU COMITÉ DU 25E ANNIVERSAIRE DU POC

mailto:nominatingchair@organizersincanada.ca
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Célébration de 25 ans d'impact !

Nous sommes ravis de présenter l'édition spéciale du logo du 25e anniversaire des
OPC, symbole d'un quart de siècle d'excellence et d'influence positive dans
l'industrie.

Restez à l'écoute pour savoir quand nous incorporerons les versions du logo dans
l'un de nos projets du 25e anniversaire : un kit média complet pour les membres.
Préparez-vous à recevoir des ressources et des outils améliorés, conçus pour vous
permettre de développer votre activité.

Membres, veuillez envisager d'incorporer le logo dans :

Site web : Illuminez votre présence en ligne avec le logo anniversaire.

Médias sociaux : Insufflez l'esprit de fête dans vos profils, en affichant fièrement le
logo sur toutes les plateformes.

Signatures d'e-mails : Faites ressortir vos communications professionnelles.

Matériel imprimé : Rehaussez vos cartes de visite, vos brochures et votre matériel
promotionnel.

Présentations : Ajoutez le logo à vos diapositives.

Célébrons ensemble et attirons l'attention du public et des médias sur l'impact
durable de la profession d'organisateur !
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NOUVELLES DU MARKETING ET DE LA COMMUNICATION

Saviez-vous que si vous taguez les comptes des OPC sur Facebook et Instagram,
nous partagerons votre contenu dans nos histoires ?

Nous voulons mettre en valeur les activités de nos membres et apporter de la valeur
à nos followers !

Voir ces images pour les instructions, si vous n'êtes pas sûr de la façon de taguer.

Si vous avez des questions, n'hésitez pas à m'envoyer un courriel à l'adresse
suivante : dir-marketing@organizersincanada.com

Adeilah Dahlke
Directrice du marketing et de la communication

mailto:dir-marketing@organizersincanada.com
mailto:dir-marketing@organizersincanada.com
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Adeilah Dahlke
Director of Marketing and Communications

Pages de médias sociaux des Organisateurs professionnels au
Canada

mailto:dir-marketing@organizersincanada.com
https://www.facebook.com/pages/Professional-Organizers-in-Canada/132020106822948
https://twitter.com/POCCanada
https://www.pinterest.ca/professionalorganizersincanada/
https://www.instagram.com/professionalorganizersincanada/
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Vous avez manqué un numéro du Bulletin des OPC ou vous souhaitez
consulter un numéro précédent ?

Saviez-vous que vous pouvez trouver les anciens numéros du Bulletin des OPC à
partir d'avril 2016 ? Les anciens numéros du Bulletin des OPC sont disponibles sur le
site web dans la zone réservée aux membres sur la page Bulletin des OPC (POC
Talk en anglais) (connexion requise).

https://www.napo.net/
https://www.challengingdisorganization.org/
https://www.nasmm.org/
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Organisateurs professionnels au Canada est fière d'être affiliée à
NAPO, ICD, NASMM et APDO

Organisateurs professionnels au Canada reconnaît et remercie tous ses
membres associés pour leur soutien et leur partenariat continus.

https://www.apdo.co.uk/
https://request.1800gotjunk.com/ca_en/onlinebooking?e3trty6yh7=POC10
http://www.transitionsquad.com/
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https://www.maxsold.co/partners
http://www.justjunk.com/
https://atlasjunkremoval.ca/
http://www.traumacareclean.com/
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https://storagewarrior.ca/
http://www.legrotte.ca/
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https://www.zensurance.com/professionalorganizerscanada?utm_source=professionalorganizerscanada
https://www.vaultrastorage.ca/
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http://www.closetenvy.ca/
https://majormove.com/
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